
   Koszalin, dnia 11 maja 2021 r.  

OA-I-1.0003.13.2021.AN 

 

Pan 

SEBASTIAN TAŁAJ   

Radny Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

 Odpowiadając na Pana wniosek zgłoszony na sesji Rady Miejskiej w dniu 22 kwietnia 2021 r. 

dotyczący zorganizowania tak zwanego Sportowego Okrągłego Stołu informuję: 

 

Ze względu na obowiązujące obostrzenia pandemiczne, nie jestem przekonany do organizacji 

spotkania z dużą ilością uczestników, które miałoby się odbyć w połowie czerwca 2021 roku na Hali 

Widowiskowo-Sportowej. 

Chciałbym zapewnić, że sprawy szeroko rozumianego sportu w Koszalinie są dla mnie ważnym 

zagadnieniem, zarówno w sferze sportu powszechnego oraz sportu kwalifikowanego, dotacji dla klubów 

i stowarzyszeń sportowych, a także infrastruktury sportowej. 

Proponuję, aby tego typu spotkanie zostało zainicjowane przez przedstawicieli Rady Sportu oraz 

członków Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki.  W szczególności Rada Sportu jest dla mnie ważną grupą 

reprezentatywną, w której skład wchodzą przedstawiciele różnych dyscyplin sportowych.  Przypomnę, że 

do 12 osobowego składu Rady Sportu dodatkowo wchodzi Prezes Zarządu Obiektów Sportowych 

w Koszalinie. Ponadto do wymienionych grup, dodatkowo można zaprosić prezesów klubów, 

kluczowych dyscyplin sportowych w Koszalinie. 

Jeśli warunki epidemiologiczne na to pozwolą, to takie spotkanie, maksymalnie dla 25 osób, może 

być zorganizowane na sali obrad Rady Miejskiej Urzędu Miejskiego w Koszalinie. 

 

 

 

Prezydent Miasta  

  Piotr Jedliński  

 


